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論文 

＊ 学術雑誌（筆頭著者） 

Distribution of aflatoxin-producing Aspergillus flavus and Aspergillus parasisticus in 

sugarcane fields in the southernmost islands of Japan；H.Takahashi, H.Kamimura 

and M.Ichinoe： J.Food Protection, 67,90-95. 

 

＊ 学術雑誌（共著） 

High prevalence of B and G aflatoxin-producing fungi in sugarcane field soil in 

Japan: heteroduplex panel analysis identifies a new genotype within Aspergillus 

Section Flavi and Aspergillus nomius；Y.Kumeda, T.Asao, H.Takahashi and 

M.Ichinoe： FEMS Microbiology Ecology, 45,229-238.  
＊ 情報誌等 

下痢症患者から分離されたMorganela morganiiが赤痢菌と誤同定された事例；横

山栄二、内村眞佐子：病原微生物検出情報, 24,210-211. 

学会発表 

食品からの Shigella sonnei 検出法に関する検討；内村眞佐子、江下倉重，小

岩井健司：第 41 回千葉県公衆衛生学会 
 
千葉県で検出されたサルモネラの血清型別動向について；依田清江、小岩井健

司：第 15 回地研全国協議会関東甲信靜支部細菌研究部会 
 
千葉県で分離された Vibrio cholerae O1 の PFGE 法による疫学解析；小岩井

健司，岸田一則，江下倉重，依田清江，内村眞佐子，久門勝利：第 41 回千葉

県公衆衛生学会 
 
カンピロバクターによる集団食中毒の２事例について；依田清江、内村眞佐

子：第 16 回地研全国協議会関東甲信靜支部細菌研究部会 

 

Listeria monocytogenes が分離された胸腹部下行大動脈瘤 sealed rupture の一

例；横山栄二：第 52 回日本感染症学会東日本地方会 

 

Sorting and detoxification of DON- and NIV-contaminated wheat lots by a new 

modeled machine using near infrared rays；H.TAKAHASHI, T.TOMITA, K.OKANO 

and M.ICHINOE：. International Symposium of Mycotoxicology in Kagawa 

 

Typing and characterization of heat-resistant molds, Neosartorya species；

H.TAKAHASHI, K.YOKOYAMA and M.ICHINOE：Frontier Studies and 

InternationalNetworkings of Genetic Resources in Pathogenic Microorganisms 
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